



🏠 Placering: Mosevej 5
📅 Dato: 2/6 2026
🕒 Klokkeslæt: 18.30

Mødereferat Punkter på dagsorden

1. Kort nyt fra Formand
2. holdsport/conventus (se bilag for oplæg)
3. Kontingent
 - Ligger vi prismæssigt korrekt i forhold til forskellige grene?
4. Reklamere for sommersæson, hvem gør hvad?
5. Tennis som en del af VG?
6. Kurser
 - Forslag og ønsker
 - DGI kursus vi mangler fastsætte hvad vi ønske og ønske om tidspunkt
7. Kom med dato'er for næste sæson (de fleste er på plads)
 - Hvornår har vi: Opvisninger, start/slut sæson, trænermøde, evt. sommertræning, svømme- + Springdisco, gradueringer, halloween, lucia
8. Hvilke ting har vi på fælles/bestyrelses- og udvalgs-niveau
 - Dato for evt fællesmøde udvalg/bestyrelse
- Evt.

Handlingspunkter

- I. Gennemgang fra sidst
 - a. Intet at bemærke
- II. Kort nyt
 - a. Reklamevideo er ude på sociale medier. Der er en del god respons fra byens beboere.
- III. DGI svømning
 - a. Projekt opstart m ledsagerordning til evt aflevering + deltagelse. (dette er gratis)
Hvordan håndterer vi i klubben de sårbare børn?
 - b. Alle vil gerne tage imod tilbuddet om dette kursus, Dorte tager fat i DGI for at få fastsat dato.



🏠 **Placering:** Mosevej 5
📅 **Dato:** 2/6 2026
🕒 **Klokkeslæt:** 18.30

IV. Brobygning m Realskolen

- a. Kan vi stille med trænere i skoletiden? Til fx at vise hvad vi kan tilbyde? Forventes at skal kunne køre et par gange -> skal vendes udvalgene, da det er dem som skal have det til at gå op mht arbejde -> grib det, hvis det blot er ét udvalg som kan stille op.

V. Holdsport >< conventus

- a. Holdsport kan hjælpe en smule mere ift økonomidelen ift conventus.
- b. Størtse udfordring: ALLE skal oprette sig (både børn, voksne osv)
- c. Cenvetus pris: fast abn. + variabel pris for div. Holdsport pris: 1,29 kr pr bruger + evt samt 295 kr mdr for regnskabslicens.
- d. Holdsport vil gerne komme og lave et oplæg for os ift opstart. Det aftales at der tages kontakt til kontaktpersonen, for at lave et møde med hele bestyrrelsen, så der er plads til uddybende spørgsmål. (jesper)

VI. Reklamere for vintersæson – hvem gør hvad?

- a. Alle udvalg skal gerne sætte sig sammen og få lavet et samlet skrv som kan hænges op og deles på facebook.

VII. Kontingent

- a. Giver det mening at hæve kontingentet ved fx svømning? -> Dorte fortæller der er gang i en større omrokering i strukturen ifb svømning. Vi aftaler at vente med at med at hæve kontingentet, for ikke at lave alt for mange ændringer på én gang.
- b. Holstebro kommune vender bøtten vedr tilskud, vi afventer derfor ændringerne inden vi ændrer kontingent i klubben.

VIII. Tennis – en del af VG?

- a. Der stemmes enstemmigt nej til at inddrage Tennis som en del af VG

IX. Kurser

- a. Vi mangler fortsat at afholde et vi har "købt" via DGI. -> Der meldes tilbage at vi ikke når flere og derfor takker nej.
- b. DGI kontingent er heller ikke konverteret til kurser i år.



🏠 **Placering:** Mosevej 5
📅 **Dato:** 2/6 2026
🕒 **Klokkeslæt:** 18.30

X. Datoer

- a. Springes over; da vi kun mangler dato for svømmedisko

XI. Hvilke ting har vi fælles/bestyrrelses og udvalgs niveau?

- a. Hvis udvalget har lyst, er der mulighed for at udvalget kan invitere bestyrrelsen med til udvalgs møde. Jesper vil gerne deltage (sekretær og kasser forventes ikke at deltage)
- b. Hallen vil gerne med til et bestyrelsesmøde for at forventningsafstemme den kommende sæson. Evt et møde i sep?

XII. Evt.

- a. Husk indmeldelse af handicaptillæg til Rene (se messenger)
- b. Arne søger 8000,- ved Lions Club til japan turen.
- c. Husk træner godtgørelser til sommerspring!

Næste møde: 18/8 26 på Mosevej 5